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Obec Ryjice 

zápis č.9 /2024 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 11.12.2024 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 17:10 hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

 

Přítomni / nepřítomni zastupitelé: 

Přítomni: Karla Smíšková, Věra Janečková, František Janeček, Šárka Žáková 

Nepřítomni s omluvou:  

Nepřítomni bez omluvy: Jiří Junek, Martin Kohout 

 

Dále byla přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová.  

Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Karlu Smíškovu a Šárku Žákovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

Zastupitelstvo obce určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Karlu Smíškovou a Šárku Žákovou. Zapisovatele 

Šárku Kučerovou. 

 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

Bod 2) schválení programu zasedání  

Paní starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

 

Program: 

1) Kontrola minulých usnesení 

2) Rozpočtové opatření č.3 

3) Návrh rozpočtu na rok 2025 
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4) OZV č. 1/2024 - kterou se stanoví obecní systém odpadového hospodářství 
5) Různé 

 

 

Paní starostka požádala zastupitele o další doplnění nebo zúžení programu. Žádný ze zastupitelů doplnění či zúžení 

programu nenavrhl. 

  

  Návrh usnesení č.2 

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

1. Kontrola minulých usnesení 

 

 Paní starostka upozornila na nesplněný úkol, který byl zadán na ZO dne 14.10.2024.  („Dne 6.12.2023 usnesením 

č.3, byl ZO schválen dohled nad traktorem, a to stavebním a pozemkovým výborem. Při koupi traktoru p. Kohout 

deklaroval, že se jedná o pracovní stroj, který nepodléhá technické kontrole, registraci vozidel a že se traktor může 

pohybovat pouze po silnicích 2.a 3. třídy. S tím, že se na traktor vztahuje výjimka. Dne 6.12.2023, paní starostka 

ústně vyzvala p. Kohouta, aby doložil to, co deklaruje. Doposud se tak nestalo. Nyní paní starostka vyzývá určený 

dohled a p. Kohouta, aby tak učinili písemně, a to nejpozději do 31.10.2024. Doložené musí obhajitelné i před 

dopravním inspektorátem.“)   Do dnešního dne paní starostka od členů dohledu neobdržela požadované. Jen 

lehké zpětné vazby od členů dohledu: 

 -   p. Junka: „tohle jde mimo mě“ 

          -  p. Kohouta: „já jsem pouze tlumočil to, co sdělil prodávající, takže si to vyžadujte od prodejce“ 

         Paní starostka konstatovala, že takto si práci zastupitelů nepředstavuje. Úkol členům dohledu nad traktorem  

         neodebrala, byl stanoven nový termín pro dodání požadovaného a to do 31.12.2024.  

       

         Paní starostka připomněla, co se od dohledu očekává  – v určité periodě se s p. Šimkem domluvit na  obhlídce,    

         zda je traktor vizuálně v pořádku, zda se něco nepotřebuje opravit či zajistit atd.  

 

2. Rozpočtové opatření č. 3/2024 

 

Paní starostka podrobně informovala a seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 3, kdy toto RO je způsobeno 

výdaji na projektovou dokumentaci k revitalizaci budovy OÚ. Dále také vyúčtováním voleb. 

 

Návrh usnesení č.3 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.3 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 
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3. Návrh rozpočtu pro rok 2025 

 

Paní starostka seznámila přítomné s návrhem rozpočtu pro rok 2025. který byl zveřejněn na úřední desce (jak 

elektronické, tak i kamenné) v souladu se zákonem 250/200Sb. 

Rozpočet je sestaven jako schodkový. Schodek bude uhrazen z prostředků nahospodařených v minulých letech. Příjmy 

tvoří: daňové příjmy, dále příjmy z pronájmu nebytových prostor, náhrady za sociální pohřby a náhrady za tříděný odpad. 

Výdaje tvoří: kulturní akce, nakládání s odpady, energie, vnitřní správa, SDH, údržba obce, revize, sociální pohřby, 

územní rozvoj, budova OÚ vč. její revitalizace.  

   

Návrh usnesení č.4 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu obce na rok 2025 jako schodkový. Závazný ukazatel je paragraf. 

Schodek bude uhrazen z prostředků nahospodařenými v minulých letech. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

4. OZV  č. 1/2024 - kterou se stanoví obecní systém odpadového hospodářství 
 

Paní starostka předložila a seznámila přítomné s obsahem vyhlášky. Jde jen o pouhou úpravu. Obec má povinnost od 
1.1.2025 zřídit na svém území sběrné místo na textil  a toto ukládá zákon o odpadech.  
 

Návrh usnesení č.5 

Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č.1/2024, kterou se stanoví obecní systém 

odpadového hospodářství. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

 5.  Různé 

✓ Redukce stromů na hřišti – konzultováno s CHKO a odborem životního prostředí – bez námitek 

✓ Obec Ryjice se dne 19.10.2024 stala veřejným opatrovníkem p. V.V.,   7.1.2025 se bude konat soud o 

změně opatrovníka 

✓ Je vyvolané jednání s Lesy ČR, které se týká nebezpečných stromů podél silnice mezi obcí Ryjice a obcí 

Libov. 

Bod 4) Závěr 

Paní starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

Zápis byl vyhotoven dne: 16.12.2024 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Karla Smíšková                            ………………………………………………………. 

Šárka Žáková                               ……………………………………………………….. 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        ………………………………………………………… 

  


